
DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Vestervangsskolen 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 2025.06.19 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Valg af mødeleder 

3. Nyt fra: Formand/næstformand, ledelsen, elevråd, medarbejdere, andre.  

4. Status samarbejde mellem ungdomsskolen og Vestervang 

5. Karakter i 7. klasse 

6. Budget 

7. Elevtal 

8. Ejendomsservice 

9. Forældrehenvendelser 

10. Evt 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 19.06.2025  Næste mødedato:  

Deltagere: . 

Afbud: . 

BESTYRELSESMØDE 17.00-19.30 

 Emne Hvad skal vi 

udrette 

tid Konkl…  

1. Godkendelse af dagsorden  2 min Den er godkendt 

2. Valg af mødeleder  3 min Line er valgt som mødeleder 

3. Nyt fra: 
Formand/næstformand, 
ledelsen, elevråd, 
medarbejdere, andre. 

 15 min Intet nyt fra formand. 

Ledelse: Der arbejdes med budget i ledelsen. 

Skolens økonomi er sund. Skolen er en del af 

kommende forsøg med madordning. Mellemtrinnet 

kan købe mad til 25 kr. pr. måltid. Der er dialog med 

undervisningsministeriet omkring hvordan 

ordningen skal håndteres. Der skal derfor besked 

hjem til alle forældre, som skal give tilsagn til at 

deres barn kan indgå i ordningen.   

Skolen vækster med elevtal på især 5.,6, 7. og 8. 

årgang. Det gør, at vi er udfordret med plads. Der er 

færre holdlokaler til rådighed. Vi bruger det areal, 

som der er.  

Der er flere nye ansættelser på skolen. Både fast 



ansættelser og barselvikariater. Der søges efter ny 

læsevejleder, da skolen har prioriteret området 

kommende skoleår.  

Der er eksamensperiode, for langt de fleste elever 

er det forløbet rigtig flot og positivt.  

Elevråd: Ingen repræsentant. 

Medarbejdere: Masser af sommerfester i klasserne. 

Afslutning af skoleåret med fagdage, Oust Mølle 

Rock flytning af lokaler.  

0.klasserne har meldt sig til ”Vi lærer sammen” 

omkring ordforråd. 6. årgang har været på lejrtur.  

Der er overleveringsmøder mellem HOB og VES, 

næste uge er det internt. Der er translokation på 

onsdag.  

4 Samarbejde mellem 

ungdomsskolen og 

Vestervang 

Status 15 min Der er to lokaler til ungdomsskolen/juniorklubben. 

Det ene tones til Juniorklubben og målgruppen, det 

andet til ungdomsskolen. Der er egen indgang og 

parkering til scooter. Ungdomsklubben forventer at 

kunne starte i uge 35.  

5. Karakter i 7. klasse Drøftelse 30 min Lovgivningen har åbnet mulighed for karakter  i 7. 

klasse.  

Ledelsen ser fordele ved at åbne op for karakterer 

(ydre motivation, større fokus), og ulemper (vil 

gerne arbejde med den indre motivation, processen 

frem for resultatet).  

Bestyrelsen: Det er for tidligt med karakterpres og 

stress, og der er chancen for at motivationen slås 

ned. Folkeskolen er et sted man skal lære og udvikle 

sig. Selvreflektionen er ikke klar i 7. klasse. 

Bestyrelsen og skole synes ikke, at der skal gives 

karakter i 6. og 7. klasse 

6. Budget Orientering 30 min Mette gennemgår budget, det er Mette som står 

for den daglige drift. 

Skole:  

I reguleringer er tallet steget grundet flere timer til 

medhjælpere, DSA mv,  

Der er øget økonomi til elevmaterialer grundet 

stigende priser.  

Samme økonomi ift. visitationer. 

Der er foretaget investeringer i 24 med 

solafskærmning, maling, lofter, legepladser og 

legetårn mv. 

Resultat på 145.000 i budget.  

SFO:  

Faldet regulering, da børnetallet her op til ferien 

falder.  

Elevmaterialer er faldende, da der sidste år blev 

betalt en andel af tarzanbanen.  

Juniorklubben: Vækster og derfor nu et større 

budget. Der er over 100 elever tilkoblet.  

Der er ansat 3,5 personaler fra 13-17. 

Budgettet bliver godkendt af bestyrelsen. 



7. Elevtal  15 min Skolen vækster til 913 kommende skoleår.  

0.årgang får vi 62% af skoleområdet, 68% fra HOB 

fra overgangen til 7.klasse  

I 2018 blev der undersøgt hvorfor – her blev bl.a. 

traditioner med privatskoler nævnt.  

Hvad skal der ændres? Der har tidligere været 

indsats med besøg i børnehaver med f.eks. besøg til 

forældremøder mv. 

Det er vigtigt, at huske skolens positive tilvalg og at 

vi lykkes med at fastholde elever hele 

skoleperioden.  Der fastholdes 96% fra 3.-4. klasse 

og 86 % fra 6.-7. klasse 

Der kunne kigges på, hvad er kvalitet for 

Vestervangsskolen. Hvad tilbyder skolen? 

Hvem er vi? Hvad er vi og hvad gør vi? 

Det skal på som et senere punkt. 

8. Ejendomsservice Status og 

igangværende 

indsatser 

10 min Intet at bemærke – slettes som fast punkt. 

9. Forældrehenvendelser  10 min Der var tre henvendelser, alle blev behandlet  

10. Evt.  5 min  

11.      

 


